
بازگشت بارسلونا به تمرینات
 پس از ۵۶ روز

بازیکنان بارس��لونا پس از ۵۶ روز توانستند در کمپ 
ورزش��ی باشگاه تمرین کنند. به گزارش آ.اس، بازیکنان 
بارسلونا روز جمعه به کمپ سیوتات اسپورتیوا رفتند تا 
پس از ۵۶ روز دوباره تمرین کنند. نخستین بازیکنی که 
زودتر از همه خود را به کمپ رساند کلمنت لانگله بود. 
س��پس به ترتیب لوییس سوارز، مارک آندره تراشتگن، 
س��رخی روبرتو، آنتوان گریژمان، لیونل مسی، ساموئل 
اومتیتی، آرتور ویدال، جوردی آلبا، جونیور فیرپو و جرارد 
پیکه وارد محل تمرین شدند. در مجموع 11 بازیکن در 
نخستین تمرین انفرادی شرکت کردند. تیم ها اجازه ندارند 
با بیش از 1۲ بازیکن تمرین کنند و بازیکنان باید حداقل 
4 متر از همدیگر فاصله داشته باشند. بازیکنان بدون اینکه 
وارد رختکن ش��وند از ماشین های خود به طور مستقیم 
وارد زمین تمرین شدند. آنها در 3 زمین تمرین کردند. 
گروه بعدی نتو، س��مدو، سرخیو بوسکتس، دی یانگ، 
برایت ویت، آرتور و راکیتیچ با بازیکنان تیم های پایه بودند 
که در راس شان آنسو فاتی قرار داشت. تنها کسی که در 
تمرینات حضور نداشت عثمان دمبله بود. نام او در لیست 
ابتدایی فصل به ثبت نرسید، چون آسیب دیدگی داشت. 
مهاجم فرانسوی حتی چهارشنبه تست »کووید-1۹« نداد. 

فردا؛ جلسه هیأت رئیسه فدراسیون 
فوتبال برای بررسی اساسنامه

هیأت رئیس��ه فدراسیون فوتبال در جلسه روز یکشنبه 
خود قرار است پیش نویس اساسنامه این فدراسیون را که در 
دست اصلاح است برای ارسال به فیفا بررسی کند. به گزارش 
تسنیم، اساسنامه فدراسیون فوتبال طبق جدول زمان بندی 
ارائه ش��ده به فیفا در دس��ت اصلاح است. پیش نویس این 
اساس��نامه آماده شده که پیش از ارسال به فیفا قرار است 
 در جلس��ه هیأت رئیسه فدراس��یون فوتبال بررسی شود.

از همین رو هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال فردا جلسه ای 
را برگزار خواهد کرد که در این جلسه به بررسی اساسنامه 
پرداخته خواهد شد و در صورت تأیید، پیش نویس اساسنامه 
برای بررس��ی دقیق آن به فیفا ارسال می شود. در صورتی 
که فیفا پیش نویس اساسنامه را تأیید کند یا به مواردی از 
آن ایراد بگیرد، پس از مطرح شدن در هیأت رئیسه و تأیید 
نهایی، این پیش نویس برای اعضای مجمع ارسال خواهد 
شد تا اعضا با مطالعه دقیق آن برای جلسه تصویب اساسنامه 
آماده شوند. طبق جدول زمان بندی ارائه شده به فیفا، قرار 
است پس از تصویب اساسنامه فدراسیون فوتبال در مجمع، 

انتخابات این فدراسیون برگزار شود. 

پایان لیگ برتر روسیه با معرفی تیم 
آزمون به عنوان قهرمان

فدراس��یون فوتبال روسیه تصمیم به اجرایی کردن 
گزینه عدم برگ��زاری بازی های باقیمانده فصل جاری 
لیگ برتر این کشور به خاطر شیوع ویروس کرونا گرفت. 
روزنامه اس��پورت اکسپرس روسیه به نقل از یک منبع 
موثق در فدراسیون فوتبال این کشور نوشت: دیدارهای 
باقیمانده فصل جاری لیگ برتر روسیه که پس از شیوع 

ویروس کرونا تعلیق شده بود، برگزار نمی شود. 
بر اس��اس این گزارش، گزینه نیمه کاره ماندن فصل 
۲0۲0 - ۲01۹ لیگ برتر روسیه در جلسه هفته آینده 
کمیته اجرایی فدراس��یون فوتبال با حضور نمایندگان 

باشگاه ها به تصویب خواهد رسید. 
الکس��اندر آلااف، دبیرکل فدراسیون فوتبال روسیه 
پیش از این اعلام کرده بود با نیمه کاره ماندن لیگ برتر 
این کش��ور تیم زنیت سن پترزبورگ به عنوان قهرمان 
معرفی خواهد ش��د و تیم ها بر اساس جدول رده بندی 
س��همیه های فصل آینده لیگ قهرمانان و لیگ اروپا را 

کسب می کنند. 
در ج��دول رده بن��دی لیگ برتر روس��یه تیم زنیت 
سن پترزبورگ که از سردار آزمون در ترکیب خود بهره 

می برد صدرنشین است. 

اخبار

ورزشی

رئیس هیات وزنه برداری آذربایجان غربی با خداحافظی علی 
میری مخالفت کرد. علی میری، ملی پوش ۲۵ ساله وزنه برداری 
ایران که مدال نقره مسابقات قهرمانی ۲01۹ جهان در تایلند، مدال 
نقره مسابقات ۲01۹ آسیا و نقره ۲01۵ جوانان جهان را در کارنامه 
دارد، با انتشار پستی در صفحه شخصی اش از دنیای وزنه برداری 
خداحافظی کرد. میری در این پیام، بی توجهی مسؤولان را عامل 
اصلی خداحافظی اش بیان کرده، ضمن اینکه از ترک شهر خود 
خبر داده است. ظاهرا میری از عدم توجه مسؤولان استان به خود 
بعد از مدال نقره جهان دلخور است و از همین رو خداحافظی اش 
را اعلام کرده است. در همین رابطه شاهرخ پیری، رئیس هیات 
وزنه برداری استان آذربایجان غربی درباره درج پیام خداحافظی 
علی میری اظهار داشت: هیچ اطلاعی از خداحافظی این قهرمان 
استان مان ندارم. از خداحافظی میری چه کسی خوشحال می شود 

یا ضرر می بیند؟ ما همه کارها را برای او مهیا کردیم و سالن در 
اختیارش گذاشتیم تا به تمرین بپردازد. شب و روز تمرین می کند 
تا در آمادگی کامل قرار داش��ته باش��د و رکوردهایش به حد و 
سطح اول دنیا برسد. وی ادامه داد: بزودی صدایش می کنم تا به 
هیأت بیاید و با هم صحبت کنیم. وزنه برداری آذربایجان غربی 
یک وزنه بردار خوب و در سطح بین المللی دارد. باید ببینیم چه 
مسأله ای پیش آمده که می خواهد خداحافظی کند. پیری درباره 
س��وال اینکه آیا میری با شما مشکلی ندارد، گفت: من با کسی 
مشکل ندارم و پیگیر مشکل میری خواهم بود، نمی گذاریم به این 
راحتی ه��ا یک وزنه بردار خوب در عرصه ایران و جهان از دنیای 
قهرمانی خداحافظی کند. همه استان از نایب قهرمانی او در جهان 
خوشحال شدند و مسؤولان تلاش داشتند به بهترین شکل به او 

خدمات رسانی کنند. 

بحث چرخه انتخابی تیم  ملی و تدوین این فرآیند همچنان 
به عنوان چالش اصلی فدراس��یون کشتی ادامه دارد و هر روز 

خبرهای مختلفی از محافل کشتی به گوش می رسد.
نخستین گام بررسی و تدوین چرخه انتخابی تیم  ملی کشتی 
در حالی هفته گذشته برداشته شد که به جز نارضایتی غلامرضا 
محم��دی، خروجی دیگری نداش��ت. به هر ح��ال طبق اعلام 
فدراسیون کشتی قرار است این جلسات در آینده با هدف بحث 
و بررسی درباره تدوین چرخه انتخابی برگزار شود و طرفین با 
ارائه  نظرات خود به یک تعامل و طرح واحد دست یابند. طبیعتا 
این سبک و سنگین کردن های فنی هم با اختلاف نظر همراه 

است که باید با اجماع تصمیم  گیرندگان به نتیجه برسد.
بدین ترتیب تکلیف چرخه انتخابی تیم  ملی کش��تی آزاد 
با برخی اختلاف نظرها در نشس��ت اخیر روشن شد و متولیان 

فدراس��یون قصد دارند این اختلاف نظرها را در نشس��ت های 
بعدی حل و فصل کنند.

اما در این بین هیچ خبری از محمد بنا و وضعیت کشتی 
فرنگی در این چرخه پرحاش��یه انتخابی نیست. سرمربی تیم  
ملی کشتی فرنگی که با نگاهی به کارنامه اش می توان او را یکی 
از منتقدان اصلی فرآیند انتخابی تیم  ملی نامید، فعلا سکوت 
پیش��ه کرده و هیچ اظهارنظری در این  باره نکرده است. البته 
با توجه به سوابق محمد بنا و روش کارش به عنوان سرمربی 
تیم ملی، به هیچ عنوان نمی توان سکوت او را علامت رضایت 
دانست و هیچ بعید نیست سکوت او همان آرامش قبل از توفان 
باشد، بویژه آنکه متولی اصلی طرح و برنامه ریزی و تدوین چرخه 
انتخابی تیم ملی، انس��تیتوی کشتی است که حسن یوسفی 

افشار در رأس آن قرار دارد!

خداحافظی ناگهانی و مجازی قهرمان وزنه برداری

پیری:اجازهخداحافظیبهمیرینمیدهیم
  این بار سکوت محمد بنا علامت رضایت نیست! 

آرامشقبلازتوفان

لیگ  ملت های والیبال ۲۰۲۰ لغو شد
پس از تصمیم مسؤولان برگزاری مسابقات فدراسیون جهانی والیبال، لیگ ملت های ۲0۲0 که به دلیل شیوع  ویروس کرونا به زمان 
دیگری موکول شده بود، با تصمیم  جمعی مسؤولان به طور کامل لغو شد. البته فعلا این تصمیم به صورت رسمی اعلام نشده اما با این  
حال تعطیلی این رقابت ها قطعی است. به این ترتیب والیبال جهان در سال ۲0۲0 مسابقات بین المللی خاصی نخواهد داشت. 

مسؤولان باشگاه پرسپولیس برای تعیین تکلیف اسپانسر فصل 
نوزدهم خود در چند جلسه با وزیر ورزش شرکت کردند اما تماس 
یک وزیر غیرورزشی با مسعود سلطانی فر شرایط را پیچیده کرد. 
اختلاف نظر بین اعضای هیأت مدیره باشگاه پرسپولیس برای 
ادامه همکاری با شرکت »آتیه داده پرداز« یا چرخیدن به سمت 
شرکت »ریحان فیلم« از چند روز پیش به بزرگ ترین چالش 

این باشگاه و دغدغه وزیر ورزش تبدیل شده است. 
این اتفاق با کنار رفتن محمدحسن انصاری فرد و تصمیم یک 
عضو هیأت مدیره برای فسخ قرارداد با شرکت آتیه داده پرداز رقم 
خورد و کشمکش بین اعضای هیأت مدیره کار را به جلسه با وزیر 

ورزش کشاند.
کارگزار اسپانسری فصل نوزدهم لیگ برتر در جلسه با وزیر 
ورزش اعلام کرده اس��ت تاکنون ۲۵ میلیارد تومان به باشگاه 
پرسپولیس تزریق کرده است. این در حالی است که یک مقام 
رسمی باشگاه در یک برنامه زنده تلویزیونی تاکید کرد این کارگزار 

۲ میلیارد و ۷00 میلیون تومان به باشگاه داده است. 
از س��وی دیگر ش��رکت ریحان فیلم قبل از ش��روع فصل 
رقابت ه��ای لیگ برتر مبلغ ۷ میلیارد تومان به باش��گاه قرض 
می دهد با این وعده که بلیت فروش��ی بازی های پرسپولیس را 
در اختی��ار بگیرد اما این اتفاق رخ نمی دهد تا مس��ؤولان این 
شرکت ضمن طرح شکایت از پرسپولیس، خواستار پس گرفتن 

این پول شوند. 
پس از این اختلاف، مهرداد هاشمی به سمت شرکت ریحان 
فیلم تمایل نش��ان داد تا پس از فسخ قرارداد با آتیه داده پرداز، 
قرمزها ادامه لیگ را با این شرکت پیش ببرند اما مهدی رسول پناه 
به عنوان رئیس هیأت مدیره و سرپرست باشگاه اعتقاد دارد باید 

با کارگزار رسمی باشگاه ادامه فعالیت داد. 
همین اختلاف نظرها کار را به جلسه با وزیر ورزش کشاند. 

مس��ؤولان باشگاه پرسپولیس به همراه مدیرعامل کارگزار این 
باشگاه طی هفته گذشته نشست های پرتعدادی را برگزار کردند 

که در برخی از آنها مسعود سلطانی فر هم حضور داشت. 
در آخرین جلس��ه آنها که ش��امگاه دوش��نبه برگزار ش��د، 
سلطانی فر شرایط ۲ شرکت را بررسی کرد و با توجه به بدهی 
سنگینی که یکی از نزدیکان شرکت ریحان فیلم از چند سال 
قبل به پرسپولیس دارد، تاکید کرد با کارگزار فعلی ادامه دهند 
اما تماس یک وزیر غیرورزشی با وزیر ورزش شرایط را پیچیده 
کرد. این وزیر از سلطانی فر خواسته  است شرایطی را فراهم کند 

که پرسپولیس با ریحان فیلم همکاری کند.
همین تماس و درخواست وزیر غیرورزشی برای همکاری با 
اسپانسر قبلی کار را پیچیده و وزیر را با ملاحظاتی روبه رو کرده 

است. در نهایت نیز سلطانی فر عنوان کرده است روز سه شنبه 
پس از بررسی های نهایی تصمیم قطعی را اتخاذ خواهد کرد. 

در این باره گفته می شود مهدی رسول پناه، سرپرست باشگاه 
پرسپولیس هم پس از آنکه متوجه بدهی سنگین اسپانسر چند 
س��ال قبل به این باشگاه می شود، تاکید می کند حاضر نیست 
قرارداد جدیدی را تا زمان پرداخت شدن این بدهی امضا کند. 
همین امر اختلاف نظر اعضای هیأت مدیره را تشدید کرده است.

بدنه هیأت مدیره پرسپولیس لاغرتر می شود؟ ■
ادامه همکاری باش��گاه پرس��پولیس با کارگ��زار خود برای 
درآمدزای��ی، احتمال کناره گیری یک��ی از اعضای هیأت مدیره 

سرخ ها را افزایش داده است.
باشگاه پرسپولیس پس از کش و قوس های فراوان تصمیم 

به ادامه همکاری با کارگزار رسمی خود که حق استفاده از برند 
این باشگاه برای درآمدزایی را دریافت کرده بود گرفت تا فسخ 
یکطرفه این قرارداد از سوی هیات مدیره نادیده گرفته شود و دو 

طرف به همکاری با یکدیگر ادامه دهند.
کارگزار پرس��پولیس برای اینکه بتواند فعالیت خود در این 
باشگاه را ادامه دهد جلسات متعددی را در روزهای گذشته با 
مهدی رسول پناه، رئیس هیأت مدیره پرسپولیس و علی رغبتی، 
عض��و هیات مدیره برگزار کرد. این در حالی اس��ت که مهرداد 
هاشمی، دیگر عضو هیأت مدیره پرسپولیس مخالف صد درصدی 
ادامه این همکاری بود و مخالفت خود را با غیبت در نشست های 
اخیر رسول پناه با مدیران شرکت طرف قرارداد با سرخ ها نشان داد.

کارگزار پرسپولیس که برای دیدار ساده با کارفرمای خود اعلام 
کرده بود هماهنگی برای نشست ها باید یک هفته زودتر انجام 
شود، وقتی با فسخ قرارداد مواجه شد، بارها به جلسه با مسؤولان 
پرسپولیس و وزارت ورزش رفت تا بتواند نظر آنها را برگرداند؛ رفت 
و آمدهایی که بالاخره جواب داد تا با اصلاحاتی که در قرارداد 

خود با پرسپولیس دادند، بتوانند فعالیت خود را ادامه دهند.
متمم قرارداد شنبه هفته آینده به امضای طرفین می رسد 
تا سرخ ها با وجود اختلاف نظر فراوان در داخل هیأت مدیره به 

همکاری با کارگزار رسمی خود ادامه دهند.
پرس��پولیس که پس از استعفای مهدی محمدنبی و ایرج 
عرب، تنها 3 عضو هیأت مدیره دارد، بعید نیست با توجه به فعل 
و انفعالات رخ داده، لاغرتر شود و مهرداد هاشمی را در آستانه 
استعفا و جدایی از پرسپولیس قرار دهد. این اتفاق باعث می شود 
مهدی رسول پناه در کنار علی رغبتی به امور جاری تیمی که با 
وجود مشکلات فراوان مالی و بدهی های ارزی در صدر جدول 
رقابت های لیگ برتر برای رسیدن به چهارمین قهرمانی متوالی 

است، رسیدگی کند.

اختلاف بین اعضای هیأت مدیره پرسپولیس و مشکلات مالی پیش روی این باشگاه

ادامهوضعیتقرمز

شنبه ۲۰ اردیبهشت 1399
وطن امروز     شماره ۲9۲۲

هشدارباشگاهپرسپولیسدربارهشمارهحسابهایجعلی
باشگاه پرسپولیس با صدور بیانیه ای اعلام کرد شماره حساب هایی که به نام حمایت از پرسپولیس مطرح می شوند، به 

هیچ  وجه ارتباطی با باشگاه ندارند و هواداران پولی واریز نکنند.
سایت باشگاه پرسپولیس نوشت: »متاسفانه مشاهده شده است بعضی افراد، تحت عناوینی چون حمایت از پرسپولیس، 
اقدام به ایجاد تشکل یا اعلام شماره حساب برای جمع آوری کمک های هواداری کرده اند. باشگاه فرهنگی-ورزشی پرسپولیس 
ضمن اینکه قویا هرگونه ارتباط خود با این موارد را رد می کند، به آگاهی هواداران عزیز می رساند چنین اقداماتی، فارغ از 
نیت عاملان آن، بدون هرگونه هماهنگی و اطلاع این باشگاه صورت گرفته است. بر این اساس ضروری است و تقاضا می شود 

از مشارکت در این طرح ها و اهدای کمک تحت هر عنوانی مرتبط با پرسپولیس، جدا خودداری نمایند.
باشگاه پرسپولیس همچنین تاکید می کند هواداران عزیز پرسپولیس اخبار و اطلاعیه های رسمی باشگاه را از طریق مراجع و 
مبادی رسمی اطلاع رسانی آن دنبال کنند. در همین راستا، هرگونه فعالیت های رسمی در زمینه های تجاری و اقتصادی باشگاه 
که به توجه و مشارکت هواداران نیاز داشته باشد نیز صرفا از این طریق بویژه در سایت رسمی باشگاه اطلاع رسانی می شود.

بدیهی است باشگاه پرسپولیس نسبت به مواردی که خارج از چارچوب اشاره شده در حال فعالیت هستند، هیچ گونه 
مسؤولیت و نفعی ندارد و اتفاقا مشارکت در آنها برخلاف منافع، مصالح و خواست باشگاه است«.

ادامه از صفحه یک
طبق گزارش مذکور در بازه سال های ۹4 تا ۹۷، تنها 
۲۶ درصد واگذاری ها در زمینه خصوصی سازی روندی سالم و صحیح داشته، 
۷4 درصد دیگر دچار انحراف بوده است. جالب تر اینکه بخش مهمی از اقساط 
این واگذاری های قسطی و عجیب و غریب هم معوق شده و به حساب خزانه 
دولت واریز نشده است. پرداخت های بالاتر از سقف پرداختی معمول به چندین 
مدیر ارشد و سرنوشت عجیب ارزهای دولتی هم بخش دیگری از غمنامه این 
گزارش تاریخی است. مجلس اولین نهادی است که مطابق وظیفه قانونی و 
شرعی خود باید در برابر این بی انضباطی مالی قد علم کند و به مطالبه حقوق 
ملت بپردازد اما نمایندگان همراه با دولت پس از چند بار به شکست کشاندن 
طرح شفافیت آرای نمایندگان مجلس و حمله به آن، در نهایت تصویب قانون 

مذکور برای اجرایی شدن آن در مجلس بعدی را به انجام رسانده اند!
معدود نمایندگان منتقد دول��ت اما در روند پیگیری بی انضباطی مالی 
سال های اخیر، آمارهای تکان دهنده تری از متن گزارش تفریغ دیوان محاسبات 
را به رسانه ها اعلام می کنند. آنگونه که »حسینعلی حاجی دلیگانی« عضو 
کمیسیون برنامه و بودجه مجلس اخیرا در همین زمینه گفته است: »طبق 
بررسی ها، ۹0 درصد شرکت هایی که ارز 4۲00 تومانی را دریافت کرده بودند 
شرکت های کاغذی بودند که سال ۹۶ در سازمان ثبت شرکت ها ثبت شده 

بودند«. حاجی دلیگانی در ادامه دلیل ناتوانی مجلس در نظارت بر عملکرد 
دولت در این زمینه را اعمال نفوذ هیأت رئیسه مجلس به نفع دولت اعلام کرده 
و می گوید: »ما هر قدر فریاد زدیم و از ابزارهای نظارتی استفاده کردیم متاسفانه 
هیأت رئیسه مجلس همراهی نکرد و اجازه نداد کار نظارتی ما به نتیجه برسد«.

اما وقتی به میزان خس��ارت واردشده به منافع عمومی نگاه می کنیم، 
چنین استدلالی اساسا نمی تواند پذیرفتنی باشد. به بیان دیگر، ساختارهای 
نظارتی و شفاف ساز باید از چنان قدرت و اتقانی برخوردار باشند که اعمال 
نفوذ یک فرد )ولو رئیس مجلس یا رئیس جمهور( نتواند چنین بی انضباطی 
گسترده و خسارت باری را در مسأله بودجه کشور ایجاد کند. بعد از آنکه 
سرنوشت وعده های برجامی و »اونچنان! رونقی« به اکنون رسید، جامعه 
ایرانی در ش��رایط حاضر بیش از هر چیز تشنه عدالت است. سنگ بنای 
این خواسته و راه رسیدن به آن اما در گام نخست، عملیاتی شدن شفافیت 
در تمام ابعاد اقتصاد کشور است. از مهم ترین وظایف تاریخی نمایندگان 
مجلس جدید همین است. مجلس یازدهم می تواند همچنان که گزارش 
تفریغ بودجه ۹۷ در تاریخ کش��ور ثبت خواهد شد، با عملکرد درست در 
زمینه تزریق ش��فافیت به قاطبه ساختارهای حاکمیتی کشور در تاریخ 
ماندگار ش��ود. هرچن��د عملکرد معکوس در این زمین��ه نیز طبعا نتایج 

معکوسی خواهد داشت!
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